

Αριθμός 280

Ο ΠΕΡΙ ΚΑΤΩΤΑΤΟΥ ΟΡΙΟΥ ΜΙΣΘΩΝ ΝΟΜΟΣ (ΚΕΦ. 183)

Διάταγμα δυνάμει του άρθρου 3(1)

Το Υπουργικό Συμβούλιο, ασκώντας τις εξουσίες που του παρέχονται δυνάμει του εδαφίου (1) του άρθρου 3 του περί Κατώτατου Ορίου Μισθών Νόμου, διατάσσει τα ακόλουθα.

Συνοπτικός
τίτλος.

1. Το παρόν Διάταγμα θα αναφέρεται ως το περί Κατώτατων Μισθών (Πωλητές, Γραφείς, Νοσηλευτικοί Βοηθοί, Βοηθοί Παιδοκόμοι, Βοηθοί Βρεφοκόμοι ή Σχολικοί Βοηθοί) Διάταγμα του 2002.

Ερμηνεία.

2. Στο παρόν Διάταγμα, εκτός εάν από το κείμενο προκύπτει διαφορετική έννοια—

«γραφέας» σημαίνει κάθε πρόσωπο που εκτελεί γραφειακή εργασία, η οποία περιλαμβάνει τη διεκπεραίωση αλληλογραφίας, ετοιμασία επιστολών, συγκέντρωση και παρουσίαση στοιχείων, καταρτισμό και έκδοση αποδείξεων πληρωμών, καταχωρήσεις σε βιβλία, συμπλήρωση εντύπων, γενικά καθήκοντα αρχείου και μητρώων και χειρισμό τηλεφώνου, τηλετύπου, υπολογιστικών μηχανών και μηχανών καταγραφής εισπράξεων, αλλά δεν περιλαμβάνει οποιοδήποτε πρόσωπο του οποίου η συγγένεια με τον εργοδότη του είναι εκείνη του συζύγου, της συζύγου, πατέρα, μητέρας, υιού ή θυγατέρας·

«νοσηλευτικός βοηθός» σημαίνει κάθε πρόσωπο που απασχολείται σε ιατρείο, οδοντιατρείο, κλινική ή άλλο ίδρυμα που παρέχει ιατρική ή νοσηλευτική φροντίδα και βοηθά το γιατρό, οδοντίατρο ή προσοντούχο νοσοκόμο στην εκτέλεση των καθηκόντων του, αλλά δεν περιλαμβάνει οποιοδήποτε πρόσωπο του οποίου η συγγένεια με τον εργοδότη του είναι εκείνη του συζύγου, της συζύγου, πατέρα, μητέρας, υιού ή θυγατέρας·

«βοηθός παιδοκόμος» ή «βοηθός βρεφοκόμος» ή «σχολικός βοηθός» σημαίνει κάθε πρόσωπο που φροντίζει μικρά παιδιά ή βρέφη ή βοηθά στη φροντίδα τους σε παιδοκομικό ή βρεφοκομικό σταθμό ή νηπιαγωγείο, αλλά δεν περιλαμβάνει οποιοδήποτε πρόσωπο του οποίου η συγγένεια με τον εργοδότη του είναι εκείνη του συζύγου, της συζύγου, πατέρα, μητέρας, υιού ή θυγατέρας·

«πωλητής» σημαίνει κάθε πρόσωπο που απασχολείται κυρίως για πώληση αγαθών ή αντικειμένων που βρίσκονται ή εκτίθενται σε κατάστημα λιανικής πώλησης, αλλά δεν περιλαμβάνει οποιοδήποτε υπάλληλο κέντρου αναψυχής ή πρόσωπο του οποίου η συγγένεια με τον εργοδότη του είναι εκείνη του συζύγου, της συζύγου, πατέρα, μητέρας, υιού ή θυγατέρας·

Κατώτατος
μισθός
γραφείων και
πωλητών.

3.—(1) Τηρουμένων των διατάξεων της παραγράφου (2) του παρόντος Κανονισμού, ο κατώτατος μηνιαίος μισθός που καταβάλλεται σε γραφέα ή πωλητή ή νοσηλευτικό βοηθό ή βοηθό παιδοκόμο ή βοηθό βρεφοκόμο ή σχολικό βοηθό ο οποίος εργοδοτείται οπουδήποτε στη Δημοκρατία, είναι από την 1η Απριλίου 2002 διακόσιες ενενήντα τέσσερις λίρες.

(2)(α) Ο κατώτατος μηνιαίος μισθός, που καταβάλλεται σε γραφέα ή πωλητή ή νοσηλευτικό βοηθό ή βοηθό παιδοκόμο ή βοηθό βρεφοκόμο ή σχολικό βοηθό ο οποίος εργοδοτείται οπουδήποτε στη Δημοκρατία και που έχει συμπληρώσει πριν από την 1η Απριλίου 2002 συνεχή απασχόληση έξι μηνών στον ίδιο εργοδότη είναι από την 1η Απριλίου 2002, τριακόσιες δεκαοκτώ λίρες.

(β) Ο κατώτατος μηνιαίος μισθός, που καταβάλλεται σε γραφέα ή πωλητή ή νοσηλευτικό βοηθό ή βοηθό παιδοκόμο ή βοηθό βρεφοκόμο ή σχολικό βοηθό ο

οποίος εργοδοτείται οπουδήποτε στη Δημοκρατία και που θα συμπληρώσει συνεχή απασχόληση έξι μηνών στον ίδιο εργοδότη κατά ή σε οποιοδήποτε χρόνο μετά την 1η Απριλίου 2002 θα είναι από της ημερομηνίας συμπλήρωσής των έξι μηνών τριακόσιες δεκαοκτώ λίρες.

4. Οποιαδήποτε διακοπή απασχόλησης η οποία σύμφωνα με το Μέρος II του Δεύτερου Πίνακα των περί Τερματισμού Απασχολήσεως Νόμων του 1967 μέχρι 1994, δεν αποτελεί διακοπή απασχόλησης, δε θεωρείται διακοπή εργασίας για τους σκοπούς του παρόντος Διατάγματος.

Διακοπή
απασχόλησης.
24 του 1967
17 του 1968
67 του 1972
6 του 1973
1 του 1975
18 του 1977
30 του 1979
57 του 1979
82 του 1979
92 του 1979
54 του 1980
12 του 1983
167 του 1987
37 του 1988
18 του 1990
203 του 1990
52(1) του 1994
61(1) του 1994.

5. Το περί Κατώτατων Μισθών (Πωληταί και Γραφείς, Νοσηλευτικοί Βοηθοί, Βοηθοί Παιδοκόμοι, Βοηθοί Βρεφοκόμοι ή Σχολικοί Βοηθοί) Διάταγμα του 2001 με το παρόν καταργείται από την 1η Απριλίου 2002.

Κατάργηση.
Επίσημη
Εφημερίδα,
Παράρτημα
Τρίτο (1):
22.5.1998.
Έναρξη
ισχύος
παρόντος
Διατάγματος.

6. Το παρόν Διάταγμα τίθεται σε ισχύ από την 1η Απριλίου 2002.

Έγινε στις 24 Απριλίου 2002.

(Υ.Ε.Κ.Α. 9.40.32)